



### 馬來西亞新加坡咖啡茶業聯合總會 Malaysia Singapore Coffee Shop Proprietors' General Association

Malaysia Singapore Coffee Shop Proprietors' General Association No. 110 ( 7th Floor), Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 03-20321055/2055 Fax: 20323055

# 技职大专学院贷学金申请表格

### 注意:

- (一) 凡加入本會滿二年(由入會日期計算至申請日止)之會員或其子女,考進大學各年級肆業者,皆有向其所屬屬會,提出申請本委會貸學金之權利。
- (二) 會員不幸逝世,其子女在該年度仍有申請本委會貸學金之權利。
- (三) 申請貸學金者由大學第一年即接受申請。
- (四)(A)申請貸學金者,亦須填具申請表格二份,附二寸半身照片二張。附呈:
  - (1) 學校操行證件及大學入學准證或證明書。(2)高級劍橋S.T.P.M.或高中統考詳細成績副本二份,所有證件必須校方簽名蓋章。(3) S.P.M. 成績不可提出申請。
  - (B) 以上所交各證件,概不退回。
  - (C) 申請表格必須有屬會負責人簽名蓋章於申請截止日期前,以掛號郵件 寄交本總會秘書處。如所交申請表格或證件不齊全者,乃是自誤。
  - (D) 凡享受本委會貸學金者,被發現其申請表格內有偽報事情,本委會有權褫奪其享受貸學金之權利,並其所屬屬會應負責於一月內償還其所有領取貸學金之款額。

#### NOTE:

- (1) Any member of an affiliated association who has been a member for Two (2) year's or more (calculated from his date of admission to the date of application) or his child who is studying in any academic year in any university shall have the right to apply for study loan through his association which is an affiliated association of the General Association.
- (2) If a member dies, his child still enjoys the privilege to apply for study loan from the Committee that year.
- (3) An applicant applying for study loan from this General Association must be in his 1st academic year at a university.
- (4) (A) An applicant for study loan shall fill (2) applications together with two (2) copies of his personal half person photograph attached with:
  - 1. Photocopies of his school certificate of conduct and university acceptance letter or other evidence of such acceptance by a university.
  - 2. Photocopy of his STPM certificate or United Chinese Schools Unified Examination results duly certified and stamped by the officers responsible at the school.
  - 3. Those with SPM qualification only are not eligible to apply.
  - (B) The abovementioned documents will not be returned.
  - (C) All application forms must be signed and stamped by the office bearers of the affiliated associations and should reach the Secretary of his General Association by registered post before the prescribed date.
  - (D) If any of the statements in the application forms of a successful applicant for the study loan is found to be untrue, this General Association shall have the authority to deprive such candidate from receiving his loan, and his affiliated association shall be held responsible for the refund of the loan by the applicant shall within ONE (1) month.

<b>4</b> )	請人填緊	寫: To	be cor	mpleted by the	applicant	:				日期 Date :.		************	
	姓名		文 Chinese:						性別 Sex				
	A DESCRIPTION OF THE PERSON OF			English:							年齡 Age:		
由	身份證				l t	出生日期 Date of Birth:							
	通訊	凡處											
APPLICANTS	(英文) Postal Address						電話 Tel No:						
	现在就读大学 At Present Studying in University												٠,
	學院:		7		artment:	ment:			年級: Year:				
	學程年制(不包括榮譽學位)係幾年畢業:								年	■ 単業年份	:		
大			1	e (Excluding Hond				Yrs.	Yr. of Gr	adua	ation: 20		
	学生成绩 Examination Results		STPM/其他 others										
J			大學最近學年成績: Recent University Results:										
概	;田 <i>H</i> .	活动											
	Extra	Curric	cular										
況	Act	ivities											
IJЬ		康狀況		強 Strong	中 Ordin	Ordinary			弱 Weak				
	如已獲得	of Hea	<sup>多學金,</sup>	請註明每年所獲款							RM		
	If already obtained		ined ot	her Scholarship, S	nual amour	mount			1	1	'I	-	
			父	中又							3		
家 庭	父母姓名 Name of Guardians		Fathe	Eng.		年 齢				職業			
				中文	M. C.			Age		Occupation	on		
			⊕ Mothe										
1			<u> </u>	Ling.									
概	英文信	E址		-									
	Home A	ddress			7	=====; 電話 Tel.N					):		
型 概 況	兄弟姐妹共幾人:					3	現尚在學籍者幾人:						
	No. of Brother & Sisters: 經濟狀況 每月收入 Monthly Inc				Income	No. of them still Schooling:  ne							
	Financia	al Situa											
											******		
	繳證件 ocuments												
	Submitted									·			
				4									
						, reis					,1		
												ı	
						÷ E	三ダク						
由語	人簽名						長簽名 Inature	of Pa	arent:				
		of App	licant				F楷:						)

## 第 期 (20 年) 列號......

(B) 所隸屬屬會填報: Report of the Subordinate Association:

	學業成績 Academic Perfomance:											
中 APPLICANT	品 行 Conduct:											
	健康 Health:											
	會員號碼: Membership No:	入會日期: Date of Admission:										
	父/母會員號碼: Parent's Membership No:	入會日期: Date of Admission:										
FAMI												
LY BACH												
家庭狀況與背景 FAMILY BACKGROUND												
伸託	Remarks:											
	屬會選派之獎貸學金委員會委員簽署:											
	Signature of The Scholarship Fund & Study Loan Committee:											
屬會名稱及蓋印 Name & Seal of the Subordinate Association:												
日期 Date	: :	屬會主席簽署: Signature of President: (正楷: )										
		( <del>'</del> . 18 ·										